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M Ø D E R E F E R A T  
 
 

 
Møde den: 10.10.2023  
Kl.: 16.00-18.00  
Sted: Mødelokale 2  
 
Emne: Bestyrelsesmøde  

 

HØJE-TAASTRUP GYMNASIUM 
 
 
  

Frøgaard Allé 2 

2630 Taastrup 

Tlf. 33 96 40 50 

Fax 43 52 33 51 

E-mail htg@htg.dk 

www.htg.dk 

 

 

 
 
 
 
 
 
  

Dato: 9.11.2023 

Sagsnr.:  

Arkiv:  

 

Sagsbeh.: ID/RC 

 

 

Deltagere: Bestyrelsesformand Lars Bentsen, næstformand Susanne Sørensen, Byrådsmedlem Melis Aydin, 
Skoleleder Casper Madsen, Lektor Christian Paulin og lektor Morten Sørensen. 
 
Sekretariatsfunktion: Rektor Ida Diemar, vicerektor Inge Reich, økonomichef Hanne Linnet og sekretariatsleder 
René Christensen.  
 
Afbud: Lektor Trine Schiott og elevrepræsentant Viola Kragh. 
 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 13.6.2023 
2. Meddelelser fra formanden, Lars 
3. Meddelelser fra rektor, Ida  
4. Meddelelser fra elever, Viola 
5. Økonomirapportering og forventet årsregnskab 2023  
6. Finanslovsudspil 2024 
7. Elevoptag i skoleåret 23/24 og elevkapacitet for skoleåret 24/25 
8. Opfølgning på skolens udviklingsplan 
9. Evt. 

 

Ad 1. Bestyrelsen godkendte og underskrev referatet.   
 
Ad 2. Lars fortalte, at han sammen med Ida deltager i Gymnasiernes Bestyrelsesforening kommende 
konference. Lars oplyste, at han stopper som bestyrelsesformand ved årets udgang, da han går på pension. 
Formandskabet pegede på Susanne som afløser, det var bestyrelsen og ledelsen enige i.  
   
Ad 3. HTG har haft besøg af SIRI (Styrelsen for International Rekruttering og Integration), som var 
interesserede i at høre, hvordan vi forebygger negativ social kontrol og fremmer den demokratiske samtale. 
SIRI anerkendte skolens indsats og vil lade sig inspirere af nogle af vores tiltag.  
Ida orienterede videre om, at vi d. 29. november 2023 afholder en konference om vores fællesskaber, 
mangfoldighed og diversitet.  Der er udsolgt til konferencen, og vi har oprettet en venteliste.  
STUK har underlagt alle ASF-skoler et tematisk tilsyn, og vi har naturligvis afleveret vores redegørelse.  
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Der oprettes 6 nye ASF-klasser i skoleåret 24/25, og vi ansøger.  
 
Ad. 4. Intet. 
 
Ad. 5. Hanne gennemgik budgettet, og bestyrelsen roste Hanne for de gode kommentarer i budgettet. Vi har 

optaget flere elever, end vi har budgetteret med, vi har oprettet to ASF-klasser mere (i stedet for SAFE) og 

renteindtægterne er steget. Alt sammen faktorer der påvirker skolens økonomi i positiv retning.   

 Ad. 6. Hanne gennemgik herefter økonomien i forhold til den kommende finanslov. Vi skal være 

opmærksomme på, at de ekstra efteruddannelsesmidler bortfalder. De kommende 

overenskomstforhandlingerne kender vi ikke resultatet af. 

Ad. 7. Ida fortalte at vi ekstraordinært fik tilført en ekstra ASF/SAFE-klasse og en ekstra HF-klasse. Vores øvrige 

STX og HF-klasser er fyldt op. I løbet af grundforløbet har 5 elever ønsket at skifte gymnasium til os.  Vi har 

prioriteret det pædagogiske og det faglige og derfor oprettet tre små studieretningsklasser.  

I forbindelse med indmeldelse af næste års kapacitet har vi igen argumenteret for, at vi tildeles en kapacitet på 

3 gange 28 elever til vores HF.   

Ad. 8. Ida gav en status på udviklingsplanen.  

Ad. 9. Melis roste eleverne for at have deltaget talstærkt i ”Stafet for livet”. Casper var begejstret for den 

oprettede musiklinje, og han nævnte, at han ønskede at udvide Læringshuset og HTG’s samarbejde. 

Næste bestyrelsesmøde er d. 12.12.2023. 

  

 

 

 

 

 


